

פרוטוקול ישיבת וועד מנהל – 25.2.2025

התאחדות הספורט המוטורי בישראל

תאריך הישיבה: הישיבה התקיימה ביום 25.2.2025 באמצעות Zoom.

משתתפים:

חברי הוועד:

1. נאור אשכנזי יו"ר הוועד ונציג ענף המוטוקרוס
2. שי ברקנבליט – נציג ענף הסופרמוטו
3. אסף גורן – נציג חופשי
4. נתנאל ברששת – נציג ענף האנדורו

מוזמנים:

כפיר לוי - מנכ"ל ההתאחדות
ורד דשא

על סדר היום:

1. אישור פרוטוקול ישיבת וועד מיום 21.1.2025
2. סקירת מצב לאחר חודשיים פעילות מנכ"ל
3. סקירות יו"ר נושאים שונים

מהלך הישיבה

1. אישור פרוטוקול ישיבה קודמת

הפרוטוקול מאושר

2. סקירת מנכ"ל

נאור – אנחנו מצויים כיום חודשיים לאחר כניסת המנכ"ל החדש לתפקיד, מבקשים לשמוע מכפיר על הפעילות בחודשיים האחרונים, כולל סקירת מצב לגבי אירועים ולגבי מצבת עובדים.

כפיר – במשרד אנחנו עם צוות מלא, 3 רכזי לוגיסטיקה, מזכירה חדשה ואלעד שנמצא בחו"ל. היומיום עסוק בעיקר בבלתי"מים, ימים עמוסים עם הרבה בעיות, עגלות וריינג'ר ללא טסט, משרד בלי אינטרנט, המון בעיות טכניות.

מבחינת אירועים – האירוע האחרון שהיה אמור להתקיים בוטל ואנחנו בהכנות לקראת האירוע המתוכנן ל-21.3.25

נאור – מה ההשלכות התקציביות של האירוע שבוטל?

כפיר – סוקר את עלויות האירוע לבקשת הוועד.

לאחר דיון מגיעים למסקנה שבעקבות הביטול נצטרך לשלם כ- 36,000 ₪.

אסף - מבקש להתחיל לטפל במירוץ הבא כבר ממחר, לתכנן כמו שצריך, מציע לעשות גאנט עם טבלת אקסל, לשתף את הוועדה המקצועית ואנשי המקצוע.

הוועד מבקש סקירה מה קורה עם מרוצי הכביש – סופרמוטו וסופרבייק?

נאור – הליגה מתחילה באפריל . מתוכננים שלושה אירועים שיתקיימו במסלול בפצאל – הראשון בתחילת מאי ושני הנותרים באוקטובר ובדצמבר .
הוועד מבקש סקירה על מצב העובדים וחלוקת תפקידים .
כפיר – אלעד ממלא את מקומה של עדי בחלק מהמשימות של המשרד. קיבלנו לעבודה את עמית למשרד . עדי עדיין לא יודעת לומר האם היא תרצה לחזור לעבודה.

3. סקירת יו"ר

נאור –

1. נושא מסלולים : פאוקר קיבל אישור קבוע ל- 5 שנים, ביקש עזרה , כלומר תמיכה כספית, אנחנו נשקול את זה, צריך לבדוק אם נוכל למצוא מקורות לסייע לו.
2. לגבי התקציב – אנחנו חייבים לסגור את נושא התקציב ותכנית העבודה אחרת לא נקבל את התקציב של שנת 2025, אני מבקש מכפיר לתת לזה עדיפות וקדימות ראשונה .
3. יש שורה של משימות שאנחנו מבקשים לקדם זמן רב וזה לא מבוצע.
4. מבחינת ביצוע האירועים – הכוונה להוציא את הפקות האירועים למפיקים חיצוניים – לפחות את חלקם הגדול.
5. אנחנו נכנסים לפעילות של ראלי-רייד
6. ליגת אדוונצ'ר - אנחנו מעוניינים לשתף פעולה עם דן קטנוב ולתמוך בליגה הזאת.
7. בנושא התמיכות – לאחר בחינת הבקשות – רק 4 רוכבים עמדו בקריטריונים :

(1) בן אלמגור

(2) ענבר זלינגר

(3) רן שמאי

(4) אסלאן אדמוז

סה"כ התמיכה שתחולק היא 50,000 ₪ לכולם יחד. מבקש שהוועד יאשר ע"מ שנוכל לחלק את התמיכות.

מצביעים:

נאור – מאשר

אסף – מאשר

נתי – מאשר

שי – מאשר.

החלטה: חלוקת התמיכות מאושרת

4. שונות

1. הוועד הציב למנכ"ל רשימת משימות קונקרטיות למנכ"ל .
2. נדונה היערכות למירוצים הקרובים.
3. נושא הציוד לא מסודר, מבקשים להכין רשימת מלאי למכולות .
4. כפיר מביע קושי להתמודד עם ריבוי המשימות, הוצעה אפשרות להצמיד לו מלווה חיצוני לתקופה קצובה. נאור יבדוק אפשרות זו.

רשמה : ורד דשא

נאור אשכנזי

יו"ר העמותה